
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 2. marts 2010 kl. 19.00 

 

Fraværende: Edith og John 

Ordstyrer: Pernille 

 

1. 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 2. februar 2010 blev godkendt. 

 

2. 

Opfølgningslisten blev gennemgået. Niels har fået lavet en juridisk vurdering af område-

deklarationen i forbindelse med fældning af træer. Omtales muligvis i et kommende nyhedsbrev. 

 

3. 

Bentes bunke. Diverse beboerhenvendelser blev gennemgået og vil blive besvaret. Årets general-

forsamling vil blive afholdt torsdag, d. 27. maj 2010. Bente har bestilt Kolt Forsamlingshus. Verner, 

Edith og John er på valg. Datoer for regnskabsaflevering, trykning og udbringning blev aftalt. Der 

er rettidigt indkommet et forslag til behandling på GF. Niels tager kontakt til Søren med henblik på 

at aftale afspadsering/udbetaling af vinterens oparbejdede overtid. 

 

4. 

Orientering fra formanden. Der har igen været indbrud i værkstedet. Forskellige forslag til yder-

ligere sikring blev drøftet. Verner undersøger nogle muligheder. Der kan nu igen skaffes vejsalt, 

men til en pris, som foreningen ikke kan betale. Vi fortsætter med grusning, så længe der er behov 

for det. Verner har behandlet et par klager over snerydning. Begge vores saltspredere er ved at være 

slidt op. Vores John Deere havetraktor har fået skiftet nogle sliddele. Der skal afsættes penge på det 

nye budget til en slagleklipper (brugt). 

 

5. 

Orientering fra kasserer. Ingenting. 

 

6. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge reviderer adresselisten og fremsender 

til bestyrelsen.  

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). John fraværende. 

 

8. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Mange af vores veje har taget skade i vinter. Niels 

tager stilling til, hvor mange penge der skal afsættes på Vejfonden til reparationer og underretter 

Peter. 

 

9. 

Orientering fra kommunikation intern. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Edith fraværende. 

 

11. 

Orientering fra legepladsudvalg. Ingenting 

 

12. Eventuelt. Da Østjysk Energi nedlagde Profiber i området, blev noget beplantning på Kolt 

Østervej rykket op. Østjysk Energi skal reetablere til foråret. Der er generalforsamling i Kolt-

Hasselager Fællesråd d. 18. marts 2010. Niels deltager. 

Referent: Bente Jensen 


